
具有最先进技术的国际标准罐式集装箱和公路罐车清洁，测试，维修和翻新仓库
A State-of-the-Art ISO Tank Container & Road Tanker Cleaning,

Testing, Repair & Refurbishment Depot



Zodiac Tank Container Terminals Pvt Ltd. 是Samsara集团旗下的一家公司。

Samsara集团于1996年在印度开始运营。凭借我们专注于航运和物流业务的核心竞争力，以及包括航运、铁路、

集装箱货运站(CFS)，内陆集装箱场站(ICD)，和码头在内的服务组合，我们享有令人羡慕的行业潮流引领者的
荣誉。在印度物流业引入最先进的新技术。

我们覆盖全国80多个点的办事网络帮助我们接触到整个印度次大陆客户和广泛的市场知识。

我们经验丰富的专业团队使我们能够创造价值驱动、以客户为中心、世界级别的门到门的供
应链解决方案。

Zodiac Tank Container Terminals Pvt Ltd. is a Samsara Group Company.

Samsara Group commenced operations in India in 1996.

With our core competency focused on the business of Shipping & Logistics, and our service portfolio

encompassing Shipping, Rail, CFSs, ICDs and Terminals, we enjoy the envied distinction of being an industry

trendsetter. Introducing new state-of-the-art technologies in the Indian logistics industry.

Our nation-wide network of offices covering 80+ locations has helped us with a Pan India customer reach and

extensive market know how.

Our team of experienced professionals enable us create value driven, customer centric, world class end to end

supply chain solutions.

“客户是我们企业最重要的访客。他不依赖我们，而我们依赖他。 他并没有

打扰我们的工作。 他是这一切的目的。 他不是我们业务的局外人。他是其中

的一部分。我们为他服务并不是帮他的忙。 他给我们这样做的机会，是在帮

我们一个忙。”

圣雄甘地——我们国父

关于我们
ABOUT US

“A customer is the most important visitor on our premises. He is not 

dependent on us. We are dependent on him.

He is not an interruption in our work.

He is the purpose of it.

He is not an outsider in our business. He is part of it.

We are not doing him a favor by serving him.

He is doing us a favor by giving us an opportunity to do so.”

Mahatma Gandhi - Father of our Nation



Zodiac Tank Container Terminals Pvt Ltd. 在Nhava Sheva港附近的Khalapur提供最先进的ISO罐式集装箱清洁、

测试、维修和翻新场所和公路罐车的清洁场所，即将在南古吉拉特邦开发新场所，下一步将在德里NCR拟建。

Khalapur的清洁场所地理位置优越，靠近Nhava Sheva港口，通过旧的Mumbai-Pune高速公路和新的孟买-普

纳高速公路实现了良好的连通性。即将在南古吉拉特邦兴建的场所位于孟买-德里高速公路NH-48公路旁的

Dhamdod Mangrol，将为附近的Ankleshwar、Panoli、Jhagadia、Bharuch、Dahej、Surat、Vapi等化工中

心以及Dahej、Hazira和未来的Vadhavan港口提供良好的连接。

它提供完整的ISO罐式集装箱和道路罐车清洁解决方案，采用全球知名的德国Weidner制造的全自动系统。

我们的ISO罐式集装箱码头是按照国际标准开发的，具有全天候监控系统，完全符合与健康、安全、质量和环

境相关的所有现行法规和最佳全球实践。

Zodiac Tank Container Terminals Pvt Ltd. offers state-of-the-art ISO Tank Container Cleaning, Testing, Repair

& Refurbishment Facility and Road Tanker Cleaning facility at Khalapur near Nhava Sheva Port with new

upcoming facility under development at South Gujarat and next proposed at Delhi NCR.

The Cleaning Facility at Khalapur is strategically located near the Nhava Sheva Port with excellent connectivity
through the old Mumbai - Pune Highway as well as the new Mumbai - Pune Expressway. The facility coming
up at South Gujarat located at Dhamdod Mangrol on NH-48, Mumbai Delhi Highway will provide excellent
connectivity to nearby Chemical Hubs at Ankleshwar, Panoli, Jhagadia, Bharuch, Dahej, Surat, Vapi etc & the
ports at Dahej, Hazira and the upcoming Vadhavan.

It provides complete ISO Tank Container & Road Tanker Cleaning solutions with German made fully automatic

system from globally renowned Weidner.

Our ISO Tank Container Terminals are developed in accordance with international standards with round the

clock surveillance system and are fully compliant with all current regulations and best global practices related

to health, safety, quality & environment.

ISO罐式集装箱码头

ISO TANK CONTAINER TERMINAL



Our Services

◙ Quality Cleaning Services for ISO Tank Containers & Road Tankers carrying
various types of Chemical & Food Grade commodities by experienced and
skilled staff

◙ Leak Test & Statutory 2.5 & 5 yearly periodical test of ISO Tank Containers as
per IMDG Code duly approved by Classification Authority

◙ All types of Repairs of Shell, Steam Tubes, Cladding, Insulation, Frames,
Collar Plates, Fittings etc. and Refurbishment of ISO Tank Containers

◙ Other services include N2 Purging, N2 Blanketing, Degassing, Heating,
Blasting & Painting, TIR & RIFD provision welding etc.

一站式服务
ISO 罐式集装箱和公路罐车清洁，测试、维修和翻新仓库
ONE STOP SHOP
ISO TANK CONTAINERS & ROAD TANKERS CLEANING, TESTING, REPAIR &
REFURBISHMENT DEPOT

我们的场所基础设施
◙ 用于重型作业和ISO罐式集装箱堆放的混凝土铺砌堆场

◙化学品和食品级ISO罐式集装箱和公路罐车专用泊位

◙ ISO罐式集装箱专用储存区，用于肮脏、清洁、食品级、测试、维修、可用、

交付等。

◙ 采用全墙和围栏边界进行保护，包括物理安全、大门处的24x7闭路电视监

控系统、工 作和存储区域、保险等。

◙ 覆盖整个场所的消防系统

◙ 场所配备有前移式堆垛机、备用发电机、井架照明系统等。

◙ 最新的ERP系统，实现无缝操作
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我们的服务
◙ 由经验丰富、技术熟练的员工为运输各种化学品和食品级商品的ISO 罐

式 集装箱和公路罐车提供优质清洁服务

◙ 根据船级社正式批准的《国际海运危险货物规则》，对ISO罐式集装箱进

行泄漏测试和法定2.5年和5年一次的定期测试

◙ ISO罐式集装箱的壳体、蒸汽管、覆层、隔热层、框架、围板、配件等的

所有类型的维修和翻新

◙ 其他服务包括氮气吹扫、氮气覆盖、脱气、加热、，喷砂和喷漆、TIR和

RIFD提供焊接等。

Our Facility Infrastructure
◙ Concrete paved yard for heavy duty operations & stacking of ISO Tank
Containers for storage

◙ Dedicated Bays for Chemical & Food Grade ISO Tank Containers & Road
Tankers

◙ Dedicated storage areas for ISO Tank Containers that are Dirty, Cleaned,
Food Grade, for Testing, for Repairs, Available, for Delivery etc.

◙ Secured with fully walled & fenced boundaries including physical security,
24x7 CCTV surveillance system at the Gate, work & storage areas, insurances
etc.

◙ Firefighting system covering the entire facility

◙ Facility fully equipped with Reach Stackers, Generator backup, Head Mast
lighting systems etc.

◙ Latest ERP system for seamless operations
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一 站式服务
ISO 罐式集装箱和公路油罐车清洁，测试、维修和翻新仓库
ONE STOP SHOP
ISO TANK CONTAINERS & ROAD TANKERS CLEANING, TESTING, REPAIR &
REFURBISHMENT DEPOT

我们关爱环境

◙ 我们的清洁系统有噪音控制措施

◙ 低能耗、高效率

◙ 可生物降解洗涤剂的使用

◙ 节水节能技术

◙ 零液体排放（ZLD）的污水处理厂（ETP）

◙完全符合所有适用的法规，包括污染控制委员会的同意

◙屋顶太阳能发电系统的绿色能源倡议和节能
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We Care for the Environment
◙ Our cleaning system has measures for noise containment

◙ Low energy consumption at high efficiency

◙ Use of biodegradable detergents

◙ Water and Energy saving techniques

◙ Effluent Treatment Plant (ETP) having Zero Liquid Discharge (ZLD)

◙ Fully compliant with all applicable statutory regulations including consent to operate from Pollution Control Boards

◙ Green Energy initiative & energy saving through Roof-Top Solar Power System

◙ 一个完全自动化的设施

◙ 降低环境影响的专业知识

◙ 严格遵守MSDS

◙ 不使用循环水清洁ISO储罐

◙ 清洁2500多种雾霾和非雾霾商品的经验

◙ 直通车场所的可用性。

◙ 获得ISO 9001:2015、ISO 14001:2015和ISO 45001:2018认证的IMS认证的场所

◙ 成员——责任关怀人签字

◙ A fully automated facility.

◙ Expertise to lower environmental impact.

◙ Strict adherence to MSDS.

◙ Non-usage of recycled water to clean ISO Tanks.

◙ Experience of cleaning 2500+ Haz & Non- Haz commodities.

◙ Availability of Drive -Through facility.

◙ IMS certified facility with ISO 9001:2015, ISO 14001:2015 & ISO 45001:2018 Certifications.

◙ Member – Signatory to Responsible Care.

为什么选择我们

Why Choose Us

昅员的
Member of :

认证
Certification :



扫描更多信息
Scan For More Info

www.zodiacterminals.com

ISO 罐式集装和公路罐车清洁场所的选择

ISO Tank Containers & Road Tankers Cleaning Facilities of Choice

网站地址： 1、 2 &3        Site Address: 1, 2 & 3 挂号的办公室 Registered Office

Zodiac - 1

CTS#46， 萨夫罗利-卡尔帕达路，

Opposite Hercules Hoists Lt., Khalapur, 跗

波利,达玛尼 区Raigad - 410 202，印度马

哈拉施特拉邦电 话：+91 – 7208890990

电子邮件：operations@zodiacterminals.com

Zodiac - 1
CTS#46, Savroli-Kharpada Road,

Opposite Hercules Hoists Lt., Khalapur, 
Khopoli, Dhamani, Dist. Raigad - 410 202, 
Maharashtra, India Tel.: +91 - 7208890990

Email: operations@zodiacterminals.com

Zodiac– 2

（即将
开放的场所） 地块编号 392，
Dhamdod， Mangrol，苏拉特

- 394125 古吉拉特邦

Zodiac - 2 
(Upcoming Facility Under 
Development) Plot # 392, 

Dhamdod, Mangrol, Surat -
394125 Gujarat

Zodiac – 3

（下一个拟建场所）达
德 里，德里国跕首都辖

区

Zodiac - 3 
(Next Proposed Facility) 

Dadri, Delhi NCR

105，跗技城 知识 公园， 第一 地面，玛
哈卡利洞 穴路，查卡拉，

安德踽里 （E） 孟买 - 400 093（印度）
电话： +91 - 22 -66775000

电子邮件：corporate@zodiacterminals.com

105, Technopolis Knowledge Park, 1st Floor, 
Mahakali Caves Road, Chakala,

Andheri (E), Mumbai - 400 093 (India)
Tel.: +91 - 22 - 66775000

Email: corporate@zodiacterminals.com

Zodiac 1号罐式集装箱码头位于马哈拉施特拉邦孟买 -普纳公路和
Raigad区的战略位置，距离Nhava Sheva港55公里，有效地服务于流经
Nhava Shev 和 Khopoli、Mahad、Taloja、Ambarnath、Dombivali、
Bhivandi、Lote Parashuram、Patalganga、Taloja、Tarapur、 Talegaon、
Jalgaon、Solapur 等主要化工制造中心的 贸易。

The first Zodiac Tank Container Terminal is strategically located along the
Mumbai Pune Highway and Raigad District, Maharashtra, 55 Km from the
Nhava Sheva Port, efficiently serves the trade flowing through Nhava
Sheva and major chemical manufacturing hubs across Khopoli, Mahad,
Taloja, Ambarnath, Dombivali, Bhivandi, Lote Parashuram, Patalganga,
Taloja, Tarapur, Talegaon, Jalgaon, Solapur etc.

Zodiac 2号罐式集装箱码头位于Surat区48号国道旁，Hazira, Dahej 和
Vadhavan等港口。Zodiac 2号码头地理位置优越，毗邻专用货运走廊
，同时还支持Ankleshwar、Panoli、Jhagadia、Surat、Bharuch、Dahaj
及周边地区日益壮大的化工产业集群。

The second Zodiac Tank Container Terminal is situated on National
Highway 48, Surat district, and positioned to serve ports such as Hazira,
Dahej, and Vadhavan. Zodiac 2 is ideally near the dedicated freight
corridor while also supporting the growing chemical clusters in
Ankleshwar, Panoli, Jhagadia, Surat, Bharuch, Dahaj, Vapi, and nearby
regions.

Zodiac拟建的3号罐式集装箱码头位于德里NCR地区附近的Dadri。该码
头将服务于印度北部的工业中心地带，覆盖Delhi、Noida、Greater
Noida、Ghaziabad 和印度北部其他地区的主要化工中心。

The third proposed Zodiac Tank Container Terminalis at Dadri near the
Delhi-NCR region. This terminal will serve the industrial heartland of North
India, covering key chemical hubs across Delhi, Noida, Greater Noida,
Ghaziabad, and other parts of the north India.

mailto:operations@zodiacterminals.com
mailto:corporate@zodiacterminals.com
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